
 

Referat lagledermøte 1- 2022 
 
Møtte forbundsstyret: Johnny Skjoldal, Henry Kristiansen, Ingerid Lærum Roll-Lund og Atle Opstvedt 
Lisa Pickersgill- Forbundssekretær 
 
Andre: Daglig leder Liv Janne Drange 
 
Møtte lag: Arna Travlag, Voss Tråvlag, Askøy Trav- og Hestesportslag, Os Travklubb, Nordhordland 
Tråvlag og Fana Trav- og Hestesportslag. 
 
Sted: Bergen Travpark 
Tid: Torsdag 21.04.22 kl.18.00 
 
Saksliste 
 
 

1. Informasjon fra styret 
Formann Johnny Skjoldal informerer om aktivitetene som skal være i forbundet i 2022. 
På Bergen Travpark skal det avholdes fellestrening og rutineløp hver måned med unntak av 
juli og desember. Det skal avholdes TIL-START både i Bergen og på Voss. Det skal avholdes en 
fagdag på Bergen Travpark og vi skal ha felles høstkonferanse sammen med Agder og 
Rogaland.  
På Voss skal de i tillegg til å avholde TIL-START, også ha sløyfekjøring, premiekjøring og 
utstilling. 
Dersom det er aktiviteter rundt i lagene, så er det ønskelig at det sendes inn til forbundet slik 
at vi får lagt det ut på vår hjemmeside. 
 

2. Ponnilandsleir 2022 
Vi skal ha ponnilandsleir 1-3 juli på Bergen Travpark. Vi trenger da sponsorer og mange 
frivillige denne helgen. Frist for å skaffe sponsorer er 1 mai. Det er satt ned en komite som 
skal ha ansvar for leiren og etter neste møte blir det sendt ut en liste til travlagene med hvor 
mange frivillige hvert travlag må skaffe. 
 

3. Fagdag 
Forbundet skal avholde en fagdag for alle medlemmene. Forsamlingen diskuterer ulike 
temaer og temaene som ble foreslått var: 
- Oppbygging av treningsforhold 
- Skadeforebygging 
- Treningslære- Kan vi lære av trening av mennesker 
- Pulsmåling 
- Sandtrening 

Ønskelig at det skal være et hovedtema og gjerne flere undertemaer med 2-3 ulike 
foredragsholdere. Ønskelig at Hesteklinikken i Bergen er invitert. 



Styret vil jobbe videre med dette og sender ut informasjon så fort datoen for fagdagen er 
bestemt. 

 
4. Innkomne saker 

Ingen innkomne saker 
 

5. Generalforsamling DNT 
Formann gjennomgår de viktigste sakene i forslagshefte og lagene diskuterer de ulike 
kandidatene som er innstilt til valg.  
 

6. Travlagene 
Arna Travlag: Arbeid på treningsveiene skal være ferdig om en måned, så da skal 
treningsveiene gruses og kan da tas i bruk. Innkjøp av traktor og så skal de bygges et par 
utebokser ved ridebanen slik at andre kan komme til anlegget og trene. En del aktivitet ved 
ridebanen. 
 
Nordhordland Tråvlag: Kontrakten på treningsveien på Hope er gått ut og eiendommen er 
solgt. Åseveien skal fornyes i år. Fått flere nye medlemmer og nye hester. Gode prestasjoner 
på hestene. Skal ha sponsordag på travbanen.  
Ønske om åpen dag på travbanen og lage et opplegg for vanlige folk for å øke rekrutteringen. 
 
Voss Tråvlag: Har fått samlingspunkt på Voss Hestesportsenter. Fast fellestrening hver 
søndag med servering. Skal ha sløyfekjøring om en uke, utstilling om tre uker og 
premiekjøring til høsten. Skal leie ut anlegget til konsert. God aktivitet. 
 
Fana Trav- og Hestesportslag: Skal prioritere treningsløypene fremover. Prøver å være flink 
på sosiale medier. Nytt treningsanlegg på Stend Videregående Skole, med treningsløype og 
rettstrekk. 
 
Os Travklubb: Ønsker å ha et samlingspunkt og en lagstall. Har fine treningsforhold og gode 
resultater på hestene i laget. Vanskelig å samle medlemmer til styreverv  
 
Askøy Trav- og Hestesportslag: Ingen fellesaktiviteter. Har fine treningsforhold og bruker mye 
tid på den. Er mye turgåere i løypen, men det fungerer greit. Mange medlemmer som er i 
ridemiljøet og fjordhestmiljøet. Fin rekrutteringsvei. Bør tenke flerbruks aktiviteter for å 
rekruttere.  
 
 

7. Eventuelt 
Travkafeen: Skal leies ut til ekstern bedrift og holdes åpen mandag kveld, lørdager og under 
løpskjøringer. Håper det skaper mer miljø. 
Aktiviteter i løpsbanen: Ønskelig at det kommer ut informasjon når banen blir brukt til 
ponnitreninger, islandshest trening og andre aktiviteter. 
Sponsordag: Oppfordrer alle lag til å avholde en sponsordag 
Lyd i restauranten: Bør utbedres. Daglig leder sier at det er satt av penger i budsjettet til det i 
2022. 
Lisenskurs: Her bør det bedre rammer til. Dette gjeldende hestevelferd, tidsrom for prøveløp, 
gjennomføring og eksamen. Forbundet tar saken videre. 
 
 
 



Møtet ble hevet kl. 20.00 
 
 

Lisa Pickersgill, referent 


